
From: s 47F <s 47F @aylo.com>
Sent: Thursday, 6 March 2025 3:25 AM
To: Codes; s 47E(d)
Subject: Catch-up call

Good morning,

I wondered if you might have time in the next week or so for a catch-up call? Just to see where things are progressing with Age Assurance expectations.

I'm fine to fit in with your timezone.

Many thanks,

s 47F

M: s 47F | s 47F



This e-mail may be privileged and/or confidential, and the sender does not waive any related rights and obligations. Any distribution, use or copying of this e-mail or the information it contains by other than an intended recipient is unauthorized. If you received this e-mail in error, please advise me (by return e-mail or otherwise) immediately. Ce courrier électronique est confidentiel et protégé. L'expéditeur ne renonce pas aux droits et obligations qui s'y rapportent. Toute diffusion, utilisation ou copie de ce message ou des renseignements qu'il contient par une personne autre que le (les) destinataire(s) désigné(s) est interdite. Si vous recevez ce courrier électronique par erreur, veuillez m'en aviser immédiatement, par retour de courrier électronique ou par un autre moyen.

From: s 47F <s 47F @aylo.com>
Sent: Tuesday, 3 June 2025 11:29 PM
To: s 22 ; s 47E(d) ; Codes; s 22
Subject: Aylo decision in France
Attachments: France - landing page and statement (translated).docx

Good morning,

I wanted to make you aware of our decision to suspend access to all adult content from PH, YP, and RT in France as of tomorrow. This information is likely to hit the press today. Please see attached.

Please do not assume that our decision will be the same in other jurisdictions, and we are optimistic that a more effective solution will be found in Australia.

If you have any questions please let me know.

Thank you,

s 47F

M: s 47F

| s 47F



This e-mail may be privileged and/or confidential, and the sender does not waive any related rights and obligations. Any distribution, use or copying of this e-mail or the information it contains by other than an intended recipient is unauthorized. If you received this e-mail in error, please advise me (by return e-mail or otherwise) immediately. Ce courrier électronique est confidentiel et protégé. L'expéditeur ne renonce pas aux droits et obligations qui s'y rapportent. Toute diffusion, utilisation ou copie de ce message ou des renseignements qu'il contient par une personne autre que le (les) destinataire(s) désigné(s) est interdite. Si vous recevez ce courrier électronique par erreur, veuillez m'en aviser immédiatement, par retour de courrier électronique ou par un autre moyen.



FRENCH LANDING PAGE COPY

ACCÈS À NOTRE SITE SUSPENDU EN FRANCE : À PARTIR DU 4 JUIN 2025

À partir du 4 juin, nous suspendons l'accès à notre site Internet en France pour s'adresser à vous, nos usagers adultes Français !

Votre gouvernement propose de vérifier votre âge à chaque fois que vous visitez notre site, c'est fou, non? Cela ne protège pas les mineurs—**mais au contraire, cela met en danger la vie privée de tout le monde et expose les enfants à des risques.**

Des fuites de données se produisent quotidiennement. Vous obliger à fournir, de façon répétée, des informations personnelles sensibles crée un risque de sécurité inacceptable que nous refusons d'imposer à nos utilisateurs.

Pendant des années, nous avons tenté de collaborer avec le gouvernement français pour trouver une manière plus intelligente et plus sûre d'atteindre notre priorité commune : empêcher les mineurs d'accéder à du contenu pour adultes. Nous avons proposé des solutions plus adéquates - notamment une vérification de l'âge des utilisateurs réalisée directement sur l'appareil, ce qui protégerait à la fois les mineurs et votre vie privée. Ils nous ont tout simplement ignoré.

Ils ont aussi ignoré les différentes données statistiques démontrant que leur approche met en réalité les citoyens, donc **VOUS**, en danger.

La dure réalité : Cette loi détourne les utilisateurs vers des milliers de sites qui contournent délibérément les réglementations, ne vérifient pas l'âge des personnes figurant dans les vidéos et encouragent activement les utilisateurs à contourner la loi. Contrairement à nous, ils ne contrôlent pas le contenu et ne privilient pas la sécurité—rendant tout le monde plus vulnérable.

En suspendant l'accès à notre site en France, nous prenons position : nous refusons de compromettre votre vie privée avec des mesures qui, paradoxalement, échouent à protéger efficacement les mineurs.

Vous voulez l'histoire complète ? [Cliquez ici](#) pour en savoir plus.

ENGLISH LANDING PAGE COPY

FREEDOM HAS NO OFF BUTTON

FRANCE ACCESS SUSPENDED: EFFECTIVE JUNE 4, 2025

Starting June 4, we're suspending all French access to our site, so that we may to address you, our French adult users! Your government is proposing that we verify your age every time you visit our site, crazy right? This doesn't protect minors—it endangers everyone's privacy and puts children in danger.

Data breaches happen daily. Forcing you to enter sensitive personal information repeatedly creates an unacceptable security risk we refuse to impose on our users.

For years, we tried to engage with the French government to find a smarter, safer way to achieve our shared priority of preventing minors from accessing adult content. We proposed more appropriate solutions—including device-based verification that would protect both minors and your privacy. They simply ignored us. They also ignored the data showing their approach puts citizens, YOU, at risk.

The harsh reality: This law drives traffic to thousands of sites that deliberately circumvent regulations, don't verify the age of those in the content, and actively encourage users to bypass the law. Unlike us, they don't monitor content or prioritize safety—making everyone more vulnerable. By suspending access to our sites in France, we're taking a stand: We refuse to compromise your privacy with measures that, ironically, fail to effectively protect children.

Want the full story? [Click here](#) to learn more.

NEWS RELEASE/GENERAL STATEMENT COPY

Statement by Aylo - Aylo Suspends Access to Pornhub in France Montreal, Canada (June 4, 2025) – Today, Aylo, a technology and media company, owner of a large portfolio of adult online entertainment properties, including Pornhub, YouPorn, Redtube, provides the following Statement. Statement by Alex Kekesi, VP Brand and Community, on behalf of Aylo: We've made the difficult decision to suspend access to our sites (user-uploaded content platforms, including Pornhub, YouPorn, Redtube) in France	Déclaration par Aylo - Aylo Suspend Accès à Pornhub en France Montréal, Canada (4 juin 2025) - Aujourd'hui, Aylo, une société de technologie et de médias, propriétaire d'un large portefeuille de contenus pour adultes en ligne, y compris Pornhub, YouPorn, Redtube, fait la déclaration suivante. Déclaration d'Alex Kekesi, vice-présidente pour la marque et la communauté, au nom d'Aylo : Nous avons pris la décision difficile de suspendre l'accès à nos sites (plateformes de contenus téléchargés par les utilisateurs, y compris Pornhub, YouPorn, Redtube) en
---	---

<p>and instead use our platforms to speak directly to the French people.</p>	<p>France et d'utiliser nos plateformes pour nous adresser directement au public français.</p>
<p>French citizens deserve a government and a regulator who are serious about preventing children from accessing adult content. They also deserve laws which protect their privacy and safeguard their sensitive data.</p>	<p>Les citoyens français méritent un gouvernement et une autorité de régulation qui prennent au sérieux la nécessité d'empêcher les enfants d'accéder à des contenus pour adultes. Ils méritent également des lois qui protègent leur vie privée et sauvegardent leurs données sensibles.</p>
<p>For years, we have attempted to collaborate with the government, by consultation, data sharing and offering pilot project participation. The results of all of this have been clear – site-based age verification does not work. It does not protect children, and it exposes the data of millions of French people to privacy breaches and hacks.</p>	<p>Pendant des années, nous avons tenté de collaborer avec le gouvernement, en le consultant, en partageant des données et en lui proposant de participer à des projets pilotes. Les résultats de toutes ces démarches ont été clairs : la vérification de l'âge sur un site ne fonctionne pas. Elle ne protège pas les enfants et expose les données de millions de Français à des violations de la vie privée et à des piratages.</p>
<p>Your government won't tell you the truth about this, but we will.</p>	<p>Votre gouvernement ne vous dira pas la vérité à ce sujet, mais nous le ferons.</p>
<p>There is a simple, easy-to-implement and immediately available solution to this issue – device-based age verification*. All it requires is that the government enforce regulations on three companies – Apple, Google and Microsoft – the three operating system manufacturers requiring age verification at the device level prior to accessing adult content. The French government refuses to take this simple step and instead are focused on futile and entirely</p>	<p>Il existe une solution simple, facile à mettre en œuvre et immédiatement disponible pour résoudre ce problème : la vérification de l'âge au niveau de l'appareil*. Il suffit que le gouvernement impose à trois entreprises - Apple, Google et Microsoft -, les trois fabricants de systèmes d'exploitation, une vérification de l'âge au niveau de l'appareil avant d'accéder à des contenus pour adultes. Le gouvernement français refuse de prendre cette mesure simple et se concentre plutôt sur des actions réglementaires futiles et entièrement symboliques qui sont inapplicables, ne protègent pas les enfants et exposent vos données privées.</p>

<p>symbolic regulatory actions which are unenforceable, do not protect children and expose your private data.</p>	<p>À partir du 4 juin 2025, des millions d'adultes consentants en France ne pourront plus accéder à notre catalogue de divertissements pour adultes entièrement vérifiés et consensuels sur l'un des sites pour adultes les plus fiables au monde - un site, que nous croyons, protège mieux sa communauté que n'importe quelle autre plateforme de contenu généré par l'utilisateur, y compris les plateformes de médias sociaux grand public. Des sites comme le nôtre, qui hébergent du contenu pornographique légal et réglementé, ne seront plus disponibles en France, mais des milliers de sites pornographiques irresponsables resteront faciles d'accès.</p>
<p>As of June 4, 2025, millions of consenting adults in France will no longer be able to access our library of thoroughly moderated and consensual adult entertainment on one of the most trusted adult sites in the world – a site that, we believe, is better at safeguarding its community than any other user generated content platform, including mainstream social media platforms. Sites like ours, which host legal and regulated porn will no longer be available in France, but thousands of irresponsible porn sites will still be easy to access.</p>	<p>Nous savons que les gens ne cesseront pas de chercher du porno. Ils migrent simplement vers des centaines de milliers de plateformes peu sûres qui ont non seulement choisi de ne pas se conformer à la loi, mais qui ont également mis en place des politiques de <u>confiance et de sécurité</u> bien moins nombreuses, voire inexistantes. En fait, toutes les données indiquent que ces lois n'ont fait que détourner le trafic vers des sites web dangereux qui ont pris la décision consciente d'agir dans l'illégalité. La manière dont la France a choisi de mettre en œuvre la vérification de l'âge est inefficace, aléatoire et dangereuse.</p>
<p>We know people will not stop looking for porn. They just migrate to hundreds of thousands unsafe platforms that have not only chosen to be non-compliant, but also have far fewer, if any, <u>Trust and Safety</u> policies in place. In effect, all data indicates that these laws have just diverted traffic to dangerous websites that have made the conscious decision to act illegally. The way France has chosen to implement age verification is ineffective, haphazard and dangerous.</p>	<p>Vous méritez de vraies solutions pour empêcher les mineurs d'accéder à des contenus pour adultes. <i>Nous voulons faire partie de cette solution.</i> Mais cette loi symbolique ne fera rien pour protéger les enfants. Exigez de votre gouvernement qu'il ait le courage de faire ce qu'il faut.</p>
<p>You deserve real solutions to stop minors from accessing adult content. We want to be part of that solution. But this symbolic law will do nothing to protect children. Demand that your</p>	<p>++++++</p>

<p>government have the courage to get this right.</p> <p>++++++</p>	<p>Ressources supplémentaires</p>
<p>-Pornhub Home Page June 4, 2025 Message to French Citizens (Visual)</p>	<p>-Pornhub Home Page June 4, 2025 Message to French Citizens (Visual)</p>
<p>Additional Resources</p>	<p>Aylo submission Comité permanent de la sécurité publique et nationale -La protection des mineurs en ligne : Pourquoi la vérification de l'âge à partir des appareils est essentielle (Canada)</p>
<p>-Pornhub Home Page June 4, 2025 Message to French Citizens (Visual)</p>	<p>- Aylo presentation to Quebec Government - Commission spéciale sur les impacts des écrans et des réseaux sociaux sur la santé et le développement des jeunes</p>
<p>-Aylo submission to the SECU committee regarding S-210 Protecting Minors Online: Why Device-Based Age Verification Is the Key (Canada)</p>	<p>-Digital Services Act – Guidelines on the Protection of Minors Online Stakeholder Contribution (en anglais)</p>
<p>-Aylo presentation to Quebec Government -Commission spéciale sur les impacts des écrans et des réseaux sociaux sur la santé et le développement des jeunes (Québec)</p>	<p>-Opinion: Why Device-Based Age Verification is the Key to Protecting Minors Online (en anglais)</p>
<p>-Submission to European Commission Protection of Minors consultation (EU) Digital Services Act – Guidelines on the Protection of Minors Online Stakeholder Contribution</p>	<p>Fiche d'information sur la vérification de l'âge</p>
<p>Aylo Op-ed Protecting Minors Online: Why Device-Based Age Verification Is the Key</p>	<p>*<i>La vérification de l'âge à partir d'un appareil fait référence à toute approche de la vérification de l'âge où les informations personnelles utilisées pour vérifier l'âge de l'utilisateur sont soit partagées en personne chez un détaillant autorisé, soit saisies localement dans l'appareil de l'utilisateur, soit stockées sur un réseau contrôlé par le fabricant de l'appareil ou le fournisseur du système d'exploitation de l'appareil. Que ce soit par le biais d'un logiciel de blocage et de filtrage de contenu préinstallé, de la désactivation des autorisations de navigation sur le web ou d'autres moyens, l'utilisateur ne pourra pas accéder à des contenus limités</i></p>
<p>-Aylo's Age Verification fact sheet</p>	
<p>*<i>Device-Based Age Verification refers to any approach to age verification where the personal information that is used to verify the user's age is either shared in-person at an authorized retailer, inputted</i></p>	

<p><i>locally into the user's device, or stored on a network controlled by the device manufacturer or the supplier of the device's operating system. Whether through pre-installed content blocking and filtering software, the disabling of web-browsing permissions, or other means, the user will then be prevented from accessing age-restricted content over the internet unless they are age verified. To come to fruition, such an approach requires the cooperation of manufacturers and operating-system providers.</i></p>	<p><i>par l'âge sur l'internet, à moins que son âge ne soit vérifié. Pour porter ses fruits, une telle approche nécessite la coopération des fabricants et des fournisseurs de systèmes d'exploitation.</i></p>
<p>Contacts</p> <p>For media inquiries, please contact:</p> <p>Aylo Communication</p> <p>media@aylo.com</p>	<p>À propos d'Aylo</p> <p><i>L'intersection de la technologie et de la culture</i></p> <p>Lancé en 2004, Aylo est un pionnier dans le domaine de la technologie qui propose des plateformes de contenu pour adultes de renommée mondiale. L'entreprise fournit des environnements de confiance pour permettre aux utilisateurs en ligne de vivre une expérience sûre, et pour renforcer ses communautés en célébrant la diversité, l'inclusion et l'expression. Aylo détient un certain nombre de propriétés de jeux et de divertissements pour adultes en ligne très populaires et diversifiés. Son portefeuille comprend Pornhub, YouPorn, Brazzers, Men.com, Nutaku, et bien d'autres, qui maintiennent tous des protocoles robustes de confiance et de sécurité.</p>
<p>About Aylo</p> <p><i>The intersection of technology and culture</i></p> <p>Launched in 2004, Aylo is a tech pioneer offering world class adult content platforms. The company provides trusted environments to enable a safe online user experience, and to empower its communities by celebrating diversity, inclusion and expression. Aylo holds a number of widely popular and diverse online adult entertainment and gaming properties. Its portfolio includes Pornhub, YouPorn, Brazzers, Men.com,</p>	<p>Contacts</p> <p>Pour les demandes des médias, veuillez contacter :</p> <p>Aylo Communication</p> <p>media@aylo.com</p>

Nutaku, and more, all of which maintain robust trust and safety protocols.

From: s 47F <s 47F @aylo.com>
Sent: Friday, 11 July 2025 10:58 PM
To: s 47E(d) s 22 ; Codes
Subject: Phase 2 Codes

Good morning,

I just wanted to connect again regarding the Phase 2 Codes. It was interesting to see that the search engine Code now has provision for age verification at the account level for users of search engines, which is a very good step forward for age verification further up the tech stack and therefore the protection of children. If the likes of Google and Microsoft are now required to age verify users of their search engines at the user account level, this could act as the creation of an "age signal" that persists across their ecosystems and also something that other organisations such as adult platforms and social media platforms could read. This is a potentially great step forward in effective child protection if handled correctly.

If you're open to discussing this further, please let me know. I think the EQP Code and DIS Code would benefit from an enhancement to take this into account.

Many thanks,

s 47F

M:s 47F

| s 47F



This e-mail may be privileged and/or confidential, and the sender does not waive any related rights and obligations. Any distribution, use or copying of this e-mail or the information it contains by other than an intended recipient is unauthorized. If you received this e-mail in error, please advise me (by return e-mail or otherwise) immediately. Ce courrier électronique est confidentiel et protégé. L'expéditeur ne renonce pas aux droits et obligations qui s'y rapportent. Toute diffusion, utilisation ou copie de ce message ou des renseignements qu'il contient par une personne autre que le (les) destinataire(s) désigné(s) est interdite. Si vous recevez ce courrier électronique par erreur, veuillez m'en aviser immédiatement, par retour de courrier électronique ou par un autre moyen.